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RAADSBRIEF 

 

ONDERWERP 

Verhogen kostendekkendheid sport 

 

KENNISNEMEN VAN 
De aanvullende informatie behorende bij  het raadsvoorstel en het besluit van het college van 

burgemeester en wethouders d.d. 7 mei 2019. 

 

INLEIDING 
De gemeenteraad heeft besloten om de kostendekkendheid op sport te verhogen met € 50.000 in 

2018, oplopend tot € 75.000 in 2019 en € 100.000 in 2020. Samen met het Sportplatform is in een 

intensief traject gekeken naar verlaging van de kosten rondom het thema sport. Dit heeft geresulteerd 

in het besluit van het college van 7 mei jl. en het bijbehorende raadsvoorstel. In het voorstel kunt u 

lezen dat de voorgestelde bezuiniging niet haalbaar is, maar dat er wel alternatieven zijn. Deze 

alternatieven zijn het resultaat van het eerste deel van het traject dat gemeente en Sportplatform 

samen hebben opgepakt.  

 

KERNBOODSCHAP 
Zoals benoemd hebben gemeente en Sportplatform al een intensief traject achter de rug om te 

komen tot de eerste resultaten rondom de kostendekkendheid sport. De gesprekken zijn constructief 

geweest en hebben geleid tot resultaat. Echter is dit resultaat nog niet het eindstation.  

Het besluit van het college op 7 mei was nodig om het politieke proces niet te vertragen en uw raad 

hierin op het juiste tijdstip te kunnen informeren. Maar de gesprekken tussen gemeente en 

Sportplatform over de inhoud zijn nog volop bezig. De gesprekken vinden plaats om zoveel als 

mogelijk tot gedragen voorstellen te komen. Zoals u heeft kunnen zien in de bijlage van het 

collegebesluit van 7 mei, waren er nog openstaande vragen over de eerste resultaten. Onder andere 

op basis van deze vragen vinden er vervolggesprekken plaats.  

Zoals ook in het voorstel benoemd gaat het om mogelijke besparingen die nog verdere uitwerking 

nodig hebben. De vervolggesprekken zijn nodig om de uitwerking verder te concretiseren en de 

haalbaarheid hiervan te toetsen.  

 

Graag benoemen we hier wel dat de voorgestelde financiële uitkomsten uit het raadsvoorstel leidend 

zijn in de gesprekken en we deze resultaten ook zeker willen halen, maar het kan zijn dat de 

inhoudelijke voorstellen nog wijzigen aangezien er nog gesprekken plaatsvinden over de verdeling 

van de voorgestelde tariefsverhoging. 

 

VERVOLG 
Het raadsvoorstel m.b.t. de kostendekkendheid sport kan als een richtinggevend voorstel gezien 

worden. De gesprekken met het Sportplatform moeten nu nog verdere concretisering opleveren. Als 

college blijven we in gesprek met het Sportplatform om gezamenlijk tot inhoudelijke gedragen 

afspraken te komen.  

 

We informeren uw raad voor de behandeling van de begroting 2020 opnieuw en we komen mogelijk 

met een aanvullend / (inhoudelijk) vervangend voorstel.  

 

BIJLAGEN 
In de bijlage vindt u de eerste reactie op de door het Sportplatform gestelde vragen via de brief van 8 

mei 2019 naar aanleiding van het collegebesluit omtrent de verhoging kostendekkendheid sport. 
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